

华泰财险附加保费支付条款 (B)

即使主保险合同存在其他相反规定，兹经双方理解并同意，投保人须在明细表期间内全额支付保费给保险人。

如果投保人在规定的时间内没有支付保费，则保险人有权书面通知投保人解除主保险合同。保险人至少需要提前 10 天书面通知投保人解除保险合同。如果通知期限截止前投保人交纳了足额保费，则解除通知将会自动撤销。否则，保险合同的承保责任将会在通知载明的通知期间截止日自动终止。

若主保险合同被解除，则投保人需按天缴纳已承保期间的保费；但如果在保险合同解除之前发生了损失并引起保险合同项下索赔，投保人须缴纳全额保费。

如果任何有管辖权的法院或行政主体认定本条款部分规定无效或不可实施，则将不影响主保险合同的其他部分的效力。

主保险合同所载其它条款条件不变。

Premium Payment Warranty (B)

Notwithstanding anything to the contrary in this insurance policy, it is hereby understood and agreed that, the policyholder shall pay the entire premium to the insurer within _____.

If the policyholder has not paid the premium within agreed time, the insurer is entitled to terminate the insurance policy in written notice. The insurer shall at least notify the policyholder 10 days before the terminate date stated in the notice. If the policyholder pays the entire premium before the termination date, the termination notice will be cancelled automatically. Otherwise, the insurance policy will be terminated automatically on the termination date stated in the notice.

If the insurance policy is terminated, the insured shall pay the premium during the insurance period on a pro rata basis; but if any loss occurs before the termination of the insurance policy and results in any claim under the insurance policy, the applicant shall pay the entire premium.

If any competent court or administrative body rules that part of this clause is invalid or unenforceable, other parts of the insurance policy remain effective.

This clause is otherwise subject to the terms, conditions and exclusions of this policy.